
Проекти на НКЖИ са сред приоритетите по ОП „Транспорт”
Министър Московски изнесе презентация на тема: „ОП „Транспорт“ – натрупан опит и
предстоящи предизвикателства” по време на Първия дискусионен форум на Камарата на
строителите в България и в. „Строител”
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Днес генералният директор на ДП „НКЖИ” инж. Милчо Ламбрев взе участие в Първия
дискусионен форум на Камарата на строителите в България и в. „Строител”. Темата тази
година бе „Строителството през 2012 г. – перспективи и предизвикателства”. Специални
гости на събитието бяха Росен Плевнелиев, вече бивш министър на регионалното развитие и
благоустройството, Томислав Дончев, министър по управление на средствата от ЕС,
Ивайло Московски, министър на транспорта информационните технологии и съобщенията. 
Събитието е национална среща-дискусия, която за първи път събира на едно място ключови
фигури от държавните институции, общинските администрации и бизнеса, с цел градивен
диалог по проблемите на бранша, перспективите и възможностите пред тях през следващата
година. 
Министър Московски изнесе презентация на тема: „ОП „Транспорт“ – натрупан опит и
предстоящи предизвикателства”, където основен приоритет са проектите на ДП „НКЖИ”.
Инж. Ламбрев взе участие в последвалите дебати. 
Сред основните дискутирани теми бяха натрупаният опит и предстоящите
предизвикателства, свързани с проектите по ОП „Транспорт”; възможностите за работа
пред строителния бранш – големите проекти по оперативните програми в сферата на
транспорта, околната среда, регионалното развитие; подобряване на диалога между
институциите, общините и бизнеса.
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